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Abstract (en)
The method involves providing an object (1) to be printed, where the object is provided with a curved surface (2). A compound layer is applied on a
filter screen, and is dried. The filter screen is filled with a printing color (4) and/or paint (5) i.e. varnish. The printing color and/or paint are applied on
the curved surface of the object with maximum height of 100 micrometers for generating a three-dimensional print motive (3). The printing color and/
or paint are cured by irradiation with ultraviolet radiation.

Abstract (de)
Bei einem Siebdruckverfahren wird auf eine gekrümmte Oberfläche (2) eines zu bedruckenden Gegenstandes (1), insbesondere auf ein
Schreibgerät oder einen Kosmetikartikel, eine mittels Ultraviolett-Strahlung aushärtbare Druckfarbe (4) und/oder ein mittels Ultraviolett-Strahlung
aushärtbarer Lack (5) mit einer maximalen Höhe (H) von mindestens 100 µm aufgetragen und durch Bestrahlen mit Ultraviolett-Strahlung
ausgehärtet. Mit dem Siebdruckverfahren sind dreidimensionale Druckmotive (3) erzeugbar.
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